Postcard action example text for Tony Nkina: 

Example 1:

Français:
Cher Tony Nkina, 

Nous pensons fort à vous et vous souhaitons du courage et de la force. Vous n’êtes pas oublié. 

Meilleurs voeux, 
…

English:
Dear Tony Nkina, 

We think of you and wish you courage and strength. You are not forgotten. 

Best wishes, 
…



Example 2: 

Français:
Cher Tony Nkina, 

depuis les Pays-Bas, nous pensons à vous et vous soutenons dans votre sort difficile. Nous vous souhaitons beaucoup de courage et espérons vous voir libéré au plus vite. 

Avec nos salutations distinguées, nous vous souhaitons de meilleurs vœux pour l’année à venir. 

Bon courage, 
…

English: 
Dear Tony Nkina, 

From the Netherlands, we think of you and support you in your difficult fate. We wish you much courage and hope to see you liberated soon. 

With our distinguished greetings, we wish you best wishes for the upcoming year. 

Good luck, 
…
Example 3: 

Français:
Cher Tony Nkina, 

Nous pensons à vous et vous souhaitons beaucoup de courage pour l’année à venir. Depuis les Pays-Bas nous vous soutenons et espérons que, en vue des circonstances, vous allez bien. Vous êtes dans nos pensées. 

Bonne année et beaucoup de courage, 
…

English:
Dear Tony Nkina, 

We think of you and wish you lots of courage for the coming year. From the Netherlands we support you and hope that, in light of the circumstances, you are well. You are in our thoughts. 

Happy New Year and a lot of courage, 
…


